
 

1 
 

Afbud: Mette, Asbjørn, Nick og Mads 

Dagsorden Referat 
 

1. Godkendelse af 
referater fra sidst  

- 

2. Nyt fra elevrådet 
 

Elevrådet har haft møde i dag og talt om spændende projekter til 
næste skoleår f.eks. kønsneutrale toiletter på 8. og 9. gangen.  
Temafesten ønskes tilbage, og elevrådet ønsker hjælp fra SKB til 
at genoplive den som en alkoholfri fest. 
Fem elever fra elevrådet har været til et Trivsels topmøde og fået 
inspiration til hvordan man kan arbejde med trivsel. Kommende 
temaer på skolen bliver trivsel på årgangen og senere trivsel på 
gangen.  

3. Ledelsen informerer 
Personale og 
økonomi 

Vi har pt. to stillinger i opslag til hhv. Ungemiljø og Pilehuset. Vi 
holder begge ansættelsessamtaler d. 30.5.  
 
Skolens ledelse har netop deltaget i kvalitetssamtale i 
skoleafdelingen. Vi taler om både kvantitative og kvalitative 
indikatorer / data, og vi klarer os rigtig flot på stort set alle 
parametre. Vi præsenterede også vores fem indsatsområder, som 
vi fortsætter med også næste skoleår.  
 
D. 16.5. begynder vi årgangssamtaler med alle årgange – det 
kommer til at foregå tilsvarende ledelsens kvalitetssamtale med 
udgangspunkt i data af forskellig karakter. Det er en del af skolens 
interne kvalitetsarbejde.  
 
Økonomien ser godt ud til næste skoleår.  

4. Skoleårets 
planlægning 
Version 3.0 

Pædagogisk har vi pt. en god balance i arbejde med vores 
udvikling – og vi fortsætter med de fem indsatsområder.  
 
Vi går fra 60 min.’s lektioner til 45 min.’s lektioner næste skoleår - 
administrativt gør det planlægningen meget lettere og svarer fint 
sammen med undervisningsministeriets beregninger. Vi håber på, 
at det vil give bedre skemaer. Med 45 min.’s lektionerne bliver 
skemaet lidt ændret til næste skoleår – hvor vi forlænger 
spisepausen med 15 min.  
Vi fastholder fordybelsesdage, men med den lille ændring at 
dagene ikke har en faglig overskrift. Dagene går fra at være f.eks. 
en mat-dag til en lærers-dag. Det betyder, at læreren bestemmer 
dagens indhold, og vi håber, at dagene bliver mere 
projektorienteret.  
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Vi havde fagfordelingsmøde i onsdags, og vi er stort set i mål med 
fagfordelingen til næste skoleår. Vi er ligeledes langt ift. 
mødekalenderen for personalet til næste skoleår.  
Vi laver selve skemalægningen i juni måned.  

5. Status på 
skolebestyrelsesvalg 

 

Der er pt. syv opstillere, men vi mangler to suppleanter. 
Mohammed indkalder de syv personer og regner med at den nye 
bestyrelse kan konstituere sig inden sommerferien. Dermed vil 
den nye bestyrelse kunne tiltræde til august.  
Der bliver også valgt nye elevråds- og medarbejdere 
repræsentanter til bestyrelsen.  
Karen, Jannie og Asbjørn fortsætter i SKB. 

6. Jubilæumsfest  
(40 år) 

 

Lørdag d. 3.9. holder vi jubilæumsfesten, og vi arbejder lige nu 
med en temauge op til jubilæet.  
Vi arrangerer et åbent hus fra kl. ca. 12 – ca. 17, hvor der vil være 
mulighed for at komme at se skolen og elevernes arbejde. Der vil 
være foodtrucks, hvor man kan købe mad. Om aftenen bliver der 
en fest i hallen for tidligere elever, medarbejdere samt 
nuværende medarbejder.  
Datoen skal meldes ud hurtigst muligt. 

7. Eventuelt 
Dimission - 
prisuddelinger  

Prisuddelingerne blev afskaffet for nogle år siden, men genindført 
sidste år. Det var der nogle reaktioner på, og bestyrelsen har 
drøftet det. I år ønsker bestyrelsen ikke prisuddelinger.  

Punkter til kommende 
møder:  

- Velfærdens 
fundament (13,7 
mio. til HPS – start 
2023) 

- Digital dannelse 

 

 

Referent: Kirsten 

 


